

HOTEL SALASTRAINS ***
ST. MORITZ

Das Hotel Salastrains liegt auf dem sonnigen Hochplateau oberhalb von St. Moritz mitten im berühmten Skigebiet Corviglia. Die traumhafte Aussicht auf die Oberengadiner Seenlandschaft fasziniert im Winter wie im Sommer und die Pisten, Biketrails und Wanderwege von St. Moritz liegen direkt vor der Tür. Wohnen «over the top of the world» auf über 2000 m.ü.M.

Gastfreundschaft, Komfort und Gourmetgenuss vereinen sich im Salastrains und dessen Sonnenterrasse zu einem unvergesslichen Erlebnis.

Das Hotel hat sich der Planung, Organisation und Vollendung Ihres Anlasses verschrieben. Feiern Sie an den schönsten Orten im Engadin und kombinieren Sie Ihren Event in den verschiedenen Locations. Ob eine rustikale Kitchenparty, Feiern bis in die Morgenstunden oder doch ein Galadinner - Brunch am Morgen danach – im Hotel Salastrains ist alles möglich!

The Hotel Salastrains is located on the sunny high plateau above St. Moritz in the middle of the famous Corviglia ski area. The fantastic view of the Upper Engadin lake landscape is fascinating in both winter and summer and the slopes, bike trails and hiking paths of St. Moritz are right on the doorstep. Living „over the top of the world“ at over 2,000 m above sea level.

Hospitality, comfort and gourmet enjoyment combine to create an unforgettable experience at the Salastrains and its sun terrace.

The hotel is dedicated to the planning, organization and perfection of your event. Celebrate in the most beautiful places in the Engadin and combine your event in the various locations. Whether a rustic kitchen party, celebrating until the early hours of the morning or a gala dinner - brunch the morning after - everything is possible at Hotel Salastrains!

	m ²		-		-		-		-		-	
01 Restaurant / Saal	300		-		-	280	-		-		-	500



HOTEL SALASTRAINS

- 34 
- 18 
- 1 
- 1 

